
Predelovalci zadovoljni, a tudi kritični
Potem ko so lanske rezultate dela v Juionu temeljito pretresli in

ocenili delavci sami. so o njih spregovorili tudi predstavniki združeval-
cev sredstev oziroma predelovalcev Julonovih vlaken. Konec ntarca se
je namreč sestal poslovni odbor samoupravnega sporazuma o združe-
vanju dela in sredstev za razširitev proizvodnje PA vlaken v Julonu.

Člani odbora so v razpravi o
poslovanju Julona v letu 1984
izrazili zadovol jstvo nad uspehi v
tej delovni organizaciji. Predv-
sem so bili zelo zadovoljni. ker v
Julonu ni bilo izgube, kar torej
res kaže na velike napore, vlo-
žene v sanacijo. Obenem pa so
opozorili tudi na pomanjkljivo-
sti. V glavnem niso bili zado-
voljni z dobavljenimi količinami
vlaken, ker pač niso bile pokrite

njihove potrebe. Zanimali so se
za glavne vzroke nezadostne iz-
koriščenosti zmogljivosti in opo-
zarjali na rezerve pri tem, saj že
pri sedanjem izkoriščanju (tudi
po ocenah delavcev v Julonu ne-
zadovoljivem) ni bilo izgube.
Torej je pričakovati še boljše de-
lovne uspehe.

Razprava o lanskem poslova-
nju v Julonu je bila seveda nujno
povczana z razpravo o planu za

leto 1985. Predstavniki predelo-
valccv Julonovih vlaken so opo-
zorili, da so količine nekaterih
proizvodov prenizko planirane,
saj bi jih že oni potrebovali več.
Po drugi strani pa so vodilni de-
lavci Julona povedali, da je plan
Julona za leto 1985 plede na
poznavanje možnosti za delo
zelo optimističen in da je narav-
nan tako, da bodo v Julonu v
glavnih usmeritvah dosledno
izvajali sanacijski program.

Kot vedno do sedaj. so pred-
stavniki podpisnikov samou-
pravnega sporazuma pokazali
izfazito zanimanje za delo v Ju-
lonu in za tesno ter kvalitetno

sodelovanje. Seveda v razpravi
niso mogli mitno povišanja cen
Julonovih proizvodov in storitev,
ki vplivajo tudi na njihove proi-
zvodne straške in v nekaterih
primerih že preSstavljajo težave
pri nadaljnjem prodajanju nji-
hovih proizvodov, predvsem na
tuje.

Poročilo o delu v letu 1984 in
plan za leto 1985 je poslovni
odbor sprejcf obenem pa so se
člani dogovorili, da je potrebno
sklicati skupščino samouprav-
nega sporazuma; in odločili so se
za 7. maj. #

STANKA RITONJA


